

HX-200/2 型盒装抽式面巾纸机

产品名称	HX-200/2 型盒装抽式面巾纸机
公司名称	泉州市华讯机械制造有限公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:华讯 型号:HX-200/2
公司地址	泉州市鲤城区金龙街道古店社区汽配街3号
联系电话	13459566445

产品详情

品牌	华讯	型号	HX-200/2
产品用途	具有自动断纸停机，自动电子计数，气动错位分叠功能	产品别名	盒装抽式面巾纸机
类型	自动		

hx-200/2型盒装抽式面巾纸机

hx-200/2 box-drawing style facial tissue machine

功能及特点：本机采用真空吸附和机械手辅助折叠成型原理，自动分叠计数方便包装。断纸自动停机避免无纸或断纸产生废品，前后采用点动开关牵引原纸，操作更简便、更安全！按照欧洲ce标准设计，配有急停安全装置，零件加工精确，主要外购件采用名牌产品。主要技术参数1.机器型号:hx-200/2（可选择3排，4排，5排，6排出纸的设备）2.产品展开尺寸:长210*宽210mm（140-210宽可调）±2mm3.产品折叠尺寸:长105*宽210mm（140-210宽可调）±2mm4.原纸宽度：420mm(12~18g/m²×2层)5.原纸直径：1200mm(其它规格请指定)6.原纸纸芯内径76.2mm(其它规格请指定)7.机器速度:约1200张/分8.压花装置:钢对胶辊，钢对钢压花，钢对毛布辊，钢对羊毛辊（选配）9.装机功率:7.7kw380v,50hz10.外型尺寸:4720*1500*220011.气动系统：3匹空压机，最少压力5kg/cm²2pa(客户自备)以上参数以2排出纸为例，如出纸排数不一样，参数将改变！注：机器重量:根据型号与配置，以实际重量为准；产品常用规格:190/200/210。

function and characters:

this machine adopts vacuum adsorption manipulator assistance folding shaping principle,have function of automatic counting which is convenient for packaging.it can automatic stop when paper breaks which can avoid producing waste products under no paper or paper breaking situation.front and back of machine adopt jog control switch for jumbo rolls drawing,and operation of machine is easy and safe.

designed under european ce standard, equipped with emergency stop safety device. components are precisely processed, and main outsourcing parts are world famous brands.

main technical parameter:

1. machine model: hx-200/2 (equipment which paper output in 3 lines, 4 lines, 5 lines and 6 lines can be optional)
2. unfolded size of products: (l)210mm × (w)210mm (width is adjustable between 140mm and 210mm) ± 2mm;
3. folded size of products: (l)105mm × (w)210mm (width is adjustable between 140mm and 210mm) ± 2mm;
4. width of jumbo roll: 420mm (12~18g/m² × 2 plies);
5. diameter of jumbo roll: 1200mm (other sizes can be designated);
6. inner diameter of jumbo roll paper core: 76.2mm (other sizes can be designated);
7. machine speed: about 1200 pieces/minute
8. embossment unit: steel to rubber roller style, steel to steel roller style, steel to felt roller style and steel to woolen roller style.
9. machine power: 7.7kw (380v, 50hz);
10. equipment overall size: 4720mm × 1500mm × 2200mm;
11. pneumatic system: 3 steps of air compressor, and the minimum pressure is 5kg/cm² pa (self-provide by clients)

remark: technical parameter above are take paper output in 2 lines style for example. if paper output lines are different, technical parameter will change accordingly.

weight of machine: based on model and configuration of machine, please subject to actual weight of the machine; usual specifications of products: 190/200/210.